



## Algemeen Bestuur

### Verslag

Datum: Maandag 27-05-2024

Nr.	Beschrijving
1	<b>Opening</b> We heten nieuw lid welkom. Een korte voorstelronde wordt gedaan.
2	<b>Mededelingen en vaststellen agenda,</b>
3	<b>Verslag 15-04-2024 Bijlage 1:</b> Geen opmerkingen, akkoord voor archivering <b>Geanonimiseerd verslag Bijlage 2:</b> Akkoord en kan geplaatst worden op de website
4	<b>Inventariseren Rondvraag:</b> Verslagen OJB Leefbaarheidsagenda Dorpenoverleg punten Raboclubactie Mobiliteitsvisie. Wateroverlast
5	<b>Voortgang projectgroepen:</b> <b>Projectgroep Toerisme:</b> Volgende week overleg Waar de projectgroep zich ook mee bezig heeft gehouden is de bloembakken die geplaatst worden in de gemeente Roosendaal. Een mooie aankleding van het dorp. Nu weinig inbreng gehad qua locaties omdat het allemaal last minute was. Eind van het jaar evalueren.  <b>Projectgroep (OR):</b>  Project Hofstraat i.v.m. fruitbomen is geannuleerd. Te weinig draagvlak.  Bijlages Geerhoekgebied: Er is een bijeenkomst geweest en er zijn plannen voorgesteld. Lid licht e.e.a. toe.  Alle info is overgedragen m.b.t. projectgroep cultuur. Lid gaat contact leggen met de externe. Kunstwerk man en paard Blomakker moet verzet worden. Dit wordt verder opgepakt.  Vraag is of we nog iets moeten met de overdaad aan borden in de Bulk. Er mag nu geparkeerd worden met bussen en vrachtauto's. Er is al een bericht naar de Gemeente gestuurd en hebben als reactie terug gekregen dat al de borden echt nodig zijn.

	<p><b>Projectgroep Sociaal/Duurzaam:</b> 21 mei bij elkaar gekomen. Introductie brief welke is opgesteld bekeken. Komt update op. Iom Wijzijn komt een hand-out. 12 verenigingen worden geïntroduceerd dus elk lid krijgt een vereniging met hand-out wat men moet vragen. 21 oktober komen externe uitleg geven. De stappen welke doorlopen moeten worden, staan vermeld in de hand-out. Gevarieerd aanbod van verenigingen zijn selectief eruit gepikt om aan te schrijven.</p> <p><b>Projectgroep Communicatie/PR/ICT:</b> Gaat goed met de infomail. De spam wordt ook minder.</p> <p><b>Projectgroep Openbare Jaarbijeenkomst: evaluatie</b> Positief is dat er een jongeren zich heeft aangemeld als lid. Het was een te vol programma. Wat beter was, was met microfoon. Te weinig ruimte voor de genodigde om vragen te stellen en om meer jongeren aan te trekken een ander aanbod qua onderwerpen aanbieden. Opkomst dit jaar was 86 personen. Wat we missen is de foto's en een facebook bericht over hoe hetgeen is verlopen. Verslag moet ook nog doorgestuurd worden.</p>
<b>6</b>	<b>Voortgang infomail, inkomend en uitgaande poststukken</b>
<b>7</b>	<b>Openbare Toiletten</b> Bericht ontvangen van verbinder of er interesse is in een openbare toilet. Dit is wel wenselijk en dan op een centrale plek. Dit terugkoppelen aan verbinder.
<b>8</b>	<b>Afscheid Han van Midden, wat schenken we aan welk doel?</b> Afgesproken dat we bedrag schenken aan Team doel bewust
<b>9</b>	<b>AZC, standpunt innemen</b> Alles staat on hold. Iedereen is geïnformeerd via de mail. Bewoners Heerle geven aan 1800 inwoners en 300 bezoekers AZC. Dit geeft problemen.  Op FB een bericht geplaatst. Het is goed om zorgvuldig hier mee om te gaan wat onze positie daarin is.  Op FB is geplaatst dat we veiligheid belangrijk vinden en dat we na dit AB een standpunt innemen en zullen communiceren op FB en Website.  Wat we kunnen doen als DR aansturen op de veiligheid. En dan is het aan de landelijke politiek om het te bepalen. De Gemeenteraad attent maken. Wij betreuren de komst en snappen het allemaal en maken ons zorgen om de veiligheid. O.a. de F58 die niet verlicht is Dat ze zich daarvoor hard maken.
<b>10</b>	<b>Plastic afvalcontainers</b> Gemeente wil stoppen met ophalen van de zakken en met een extra container gaan werken voor plastic afval. Verzoek is om een poll uit te zetten om te peilen wat bewoners ervan vinden om draagvlak te creëren en dan kunnen we dit terugkoppelen aan de Gemeente. Website is nog niet ingericht om een poll te maken. Lid gaat hier naar kijken.
<b>11</b>	<b>Presentatie na het AB, wat gaan we communiceren?</b> We moeten meer berichten plaatsen om te laten zien wat we doen. Zijn er positieve dingen om te vermelden. Zaken m.b.t. AZC. Voorstelbericht nieuw lid op FB en bedankbericht i.v.m. de geplaatste bloembakken.. Communicatiemedewerker om goede berichten te plaatsen is wenselijk maar dit is niet haalbaar.
<b>12</b>	<b>Secretariaat, Wie wil dit overnemen?</b> Vacature Secretariaat. Is er iemand intern die dit wil overnemen ? Lid intern wil het wel overnemen en lid zou wel bij willen springen indien nodig.

13	<b>Aanvraag voucher vangen Aziatische Hoornaar, Bijlage 6</b> Akkoord voor de kosten welke niet door de Gemeente op een andere wijze gefinancierd is.
	<b>Actie en besluitenlijst. Bijlage 3</b> Alle acties doorgelopen.
	<b>Rondvraag:</b>  <b>Mobiliteitsvisie:</b> Lid aanwezig geweest bij bijeenkomst. Ze willen weten wat er speelt in de gemeente Roosendaal, Verkeer, knelpunten en ze willen weten wat wij verbeterd willen hebben. Wordt vervolgd. Er komen nog meer bijeenkomsten.  <b>Leefbaarheidsagenda:</b> Agenderen voor volgend AB.  <b>Vragen aan Griffie m.b.t. Markt:</b> Nog geen reactie op de mail i.v.m Markt vanuit de Griffie.  <b>Raboclub actie:</b> Inschrijving is sinds vandaag. Dit wordt verder opgepakt.  <b>Waar zijn er waterproblemen geconstateerd?</b> Waterproblemen geconstateerd in Spellestraat, bij de beek, kappelletje.